

السيرة الذاتية/Curriculum Vitae

Personal Information:

البيانات الشخصية:

Name : Zamaan Tawfeeq Abdul-Hassan	الاسم :زمان توفيق عبد الحسن الموسوي
Al-Mosawy	· ·
Date of Birth :1/9/1993	تاريخ الميلاد :1993/4/1
Place of Birth : AL-Muthana	مكان الميلاد: المثنى
Academic title / Assist. Lect.	اللقب العلمي / مدرس مساعد
Mobile :07800676331	جوال: 07800676331
E-mail: zaman.t@sadiq.edu.iq	

Qualifications: المؤهلات التعليمية:

Name of University: Imam Jaafar Al- Sadiq University	أسم الجامعة: جامعة الامام جعفر الصادق ع
Major : Master in English	التخصص العام: ماجستير في علم اللغة الأنكليزية
Minor : Critical Discourse Analysis	التخصص الدقيق: تحليل الخطاب النقدي
Year :2021	سنة التخرج: 2021

Qualifications: المؤهلات العملية

- Diploma degree in English Language, with an excellent degree, from Teacher Education Institute, at Al-Muthanna, for the academic year 2012.
- Bachelor degree in English language, with a very good degree, from Al-Muthanna University/ College of Education for Human Sciences, for the academic year 2017.
- Master degree in English language and linguistics, with a good degree, from the University of Basra / College Education for the Humanities, for the academic year 2021.

- دبلوم في اللغة الانجليزية بتقدير امتياز | معهد
 لأعداد المعلمين | المثنى للعام الدراسي 2112 -
- بكالوريوس تربية في اللغة الإنجليزية بتقدير جيد جدا من كليه التربية للعلوم الإنسانية جامعه المثنى للعام الدراسي 2112
- ماجستير لغة انكليزية بتقدير جيد عالي من جامعة البصرة/ كلية التربية للعلوم الانسانية للعام الدراسي 2021

Skills:	المهارات
English Teacher	 مدرس لغة انكليزية
	 مترجم لغة انكليزية
English Translator	
English Trainer	• مدرب لغة انكليزية
	 استعمال الحاسوب باحترافیه
Using Computer professionally	

 Publications:

 • Semantic Relational Structuring and deology: a Semantico- Discourse Study of Doris Lessing's "Tragedy of Zimbabwe".
 ويكلة العلاقة الدلالية والإيديولوجيا: دراسة دلالية والنسوية في مقالة دورس لسنغ: "مأساة زيمبابوي"

 • Semantic Relational Structuring and Feminism in Doris Lessing's "The Maimie Papers.
 هيكلة العلاقة الدلالية والنسوية في مقالة دورس

Scientific Aactivities, Training Courses and Conferences

He taught at the University of Al-Muthanna /collage of Education for Human Sciences/ Department of English.

He taught at Sawa University / collage of Education / English Department. He taught at Imam Jaafar Al-Sadiq University/ collage of Arts/ English Department.

He participated in a research in the first virtual conference of the Department of English at the University of Basra, which was entitled "Modern Orientation in Linguistics and Literature."

He participated in the English Proficiency Course in 2017 with an excellent degree from the University of Al-Muthanna / Continuing Education Center.

He participated in the Computer Proficiency Course in 2112 / Al-Muthanna University / Continuing Education Center.

He has participated in an online training workshop at Harvard University on the Corona pandemic.

النشاطات العلمية و الدورات التدريبية والمؤتمرات

درس في جامعة المثنى/كلية التربية للعلوم الانسانية/ قسم اللغة الانكليزية

درس في جامعة ساوه /كلية التربية/ قسم اللغة الانكليزية

درس في جامعة الامام جعفر الصادق ع الاهلية/ كلية الآداب/ قسم اللغة الانكليزية

شارك ببحث في المؤتمر الافتراضي الاول لقسم اللغة الانكليزية في جامعة البصرة الذي كان بعنوان "توجهات حديثة في كتابة اللغة والادب"

شارك في دورة كفاءة اللغة الانجليزية بتاريخ 2017 حاصل على تقدير امتياز في جامعه المثنى/مركزالتعليم

شارك في دورة كفاءة الحاسوب بتاريخ 2112 / في جامعة المثنى/ مركز التعليم المستمر

شارك في ورشه تدريبيه اونلاين في جامعة هارفارد الأمريكية حول جائحه كورونا